
BESLUITENLIJST VAN DE OPENBARE VERGADERING van de raad der gemeente Alblasserdam
dinsdag 22 september 2015

Aanwezig de leden: de heer A.H. Brasser (SGP), de heer J.C. Brand (SGP), de heer C. van
Werkhoven (SGP), de heer P. Sterrenburg (CU), de heer T. Stam (CU), de heer T. de Gelder (CDA),
de heer A.C. Strop (CDA), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de heer M. van der Plaat (D66, vanaf
20.10 aanwezig), de heer H.F. Verweij (VVD), de heer F.C. de Gier (VVD), de heer U. Oflaz (LBA),
mevrouw T. Bijl (PvdA), de heer M.J. van Lavieren (PvdA), de heer J. Lok (PvdA) Afwezig: de heer
A.C. van 't Zelfde (CDA), de heer B.W. de Leeuw (SGP)
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer J.G.A. Paans

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Het is de eerste
gemeenteraad na het zomerreces en bovendien de eerste raadsvergadering onder
voorzitterschap van burgemeester Paans. De voorzitter blikt kort terug op de
installatieraad van 1 juli en de inwerkperiode daarna.
De voorzitter meldt dat het Havenfestival prachtig is geweest, maar dat er helaas na
afloop ongeregeldheden zijn geweest, waarbij een man gewond is geraakt. Samen met
de burgemeester van Molenwaard zal de heer Paans een bezoek brengen aan het
slachtoffer.
De agenda van de vergadering wordt vastgesteld.   

2 Vaststellen verslagen 30 juni en 1 juli 2015
Besluit
De verslagen van 30 juni en 1 juli worden ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Inspreekrecht burgers
Besluit
De heer A. van Horssen spreekt namens comité behoud landelijk karakter
Vinkenpolderweg in op agendapunt 8, het raadsvoorstel voortgang woonwagenproject. 
De heer H. Schoonewil spreekt in ook op dit agendapunt, namens de bewoners.
Nadat de insprekers het woord hebben gevoerd doet de voorzitter een voorstel van orde,
hij stelt voor agendapunt 8 nu direct te behandelen. De raad stemt hier mee in.

4 Actualiteiten
Besluit
De heer de Gier meldt dat de 25e editie van het Havenfestival zeer geslaagd was,
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complimenten aan de organisatie. De raad heeft op de braderie bij een kraam gestaan,
om met inwoners in gesprek te gaan. Zo zijn ideeën opgehaald over het
raadhuisplein/centrumontwikkeling. Ter vergadering overhandigt de heer de Gier het
ideeënbord aan de voorzitter.
De heer van Werkhoven vraagt naar de ongeregeldheden na afloop van het
Havenfestival, de voorzitter geeft hierop een nadere toelichting.

Bespreekstukken

5 Raadsvoorstel Verzoek Hardinxveld-Giessendam om toetreding tot de GR Drechtsteden
(1549875)

Besluit
De raad van Alblasserdam heet Hardinxveld Giessendam van harte welkom in het
samenwerkingsverband van de Drechtsteden. Leefbaar Alblasserdam stemt tegen het
voorstel, de overige fracties zijn voor. Het voorstel wordt voor akkoord aangenomen.

6 Raadsvoorstel Beschikbaarstelling krediet Het Kompas (1548307)
Besluit
In de commissie Grondgebied van 15 september is het raadsvoorstel uitvoerig
besproken. Op aangeven van de commissie is de onderbouwing in het raadsvoorstel
aangepast, dit nieuwe voorstel wordt in de gemeenteraad behandeld. 
Tijdens de behandeling van het voorstel wordt de vergadering geschorst, om D66 in de
gelegenheid te stellen een amendement in te dienen. Het amendement wordt
verworpen. Tegen het raadsvoorstel stemmen: D66, VVD en Leefbaar Alblasserdam (5
stemmen). Voor het voorstel: PvdA, SGP, CU en CDA (10 stemmen). Het voorstel wordt
aangenomen.  

Titel: Raadsvoorstel kredietverstrekking Het Kompas
Status: Verworpen
Indieners: J.R.  Pardo Kruidenier (D66)
Het raadsvoorstel "een krediet van €226.000 beschikbaar stellen"te wijzigen in: het krediet
wordt gebaseerd op het eenmalig vaste vergoedingsbedrag van 63056 Euro
vermeerderd met het flexibele normbedrag voor de reeds gerealiseerde 25m2, en
beschikbaar gesteld. 
2015-44 Amendement D66 22 september inzake raadsvoorstel kredietverstrekking Het
Kompas.pdf

7 Raadsvoorstel Vaststellen verklaring van geen bedenkingen project Parallelweg fase 1
en 2 (1547677)

Besluit
Op de publieke tribune zijn mevrouw vd Klooster en de heer van Erk, omwonenden
aanwezig. Zij spreken niet zelf in op het agendapunt, maar wethouder Kraijo geeft
hun standpunt weer, dat zij schriftelijk hadden aangeleverd.
De wethouder zegt toe dat er contact zal worden opgenomen met betrokkenen om te
spreken over de parkeerproblematiek.
Vanuit de raad wordt aangegeven dat de wethouder de raad eerder in het proces had
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moeten informeren en meenemen. De wethouder wil dit in de toekomst beter organiseren
en zegt toe dit bij het eerstvolgende grote project (oude Wipmolenterrein) zodanig uit te
voeren.
Tegen het voorstel stemmen: D66, VVD, CU en LBA (7 stemmen)
Voor het voorstel stemmen: PvdA, SGP, CDA (8 stemmen)
Het voorstel wordt aangenomen.

Hamerstukken

Het presidium stelt voor met de volgende stukken zonder verdere beraadslaging akkoord te gaan.

8 Raadsvoorstel voortgang woonwagenproject
Besluit
Het voorstel wordt voor akkoord aangenomen.

9 Raadsvoorstel bekrachtiging geheimhouding stukken
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen.

Ingekomen stukken

10 Doorlopende lijst ingekomen stukken 
Samenvatting besluit:
De lijst ingekomen stukken wordt ter kennisgeving aangenomen.

Sluiting

11 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit om 22.45 uur de vergadering.
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